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             Sveučilište u Zagrebu 
           Tekstilno-tehnološki fakultet 
 

 
KLASA: 602-04/20-01/201 
URBROJ: 251-68-01/1-20-2a 
Zagreb, 02. srpanj 2020. 
 
 

Z A P I S N I K 
 
 

5. izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 
fakulteta u akademskoj godini 2019./2020. održane 16. lipnja 2020. godine, u velikoj 
predavaonici Fakulteta elektrotehnike i računarstva, Zagreb, Unska 3 s početkom u 09:00 sati. 
 
 
5. izvanredna sjednica Fakultetskog vijeća je započela u 09:15 sati. 
 
Dekanica Fakulteta utvrđuje da postoji kvorum i izjavljuje da je na sjednici Fakultetskog vijeća 
nazočno 63 članova Fakultetskog vijeća, što čini natpolovičnu većinu svih članova, zbog čega 
se sjednica može održati.  
Dekanica Fakulteta napominje da se sjednica održava u velikoj dvorani Fakulteta 
elektrotehnike i računarstva koju smo dobili na korištenje radi održavanja prve kontaktne 
sjednice nakon veljače, budući da ista može primiti 500 ljudi čime nam je osiguran razmak od 
1,5 metra. Dekanica Fakulteta se zahvaljuje Dekanu Fakulteta elektrotehnike i računarstva, 
prof. dr. sc. Gordanu Gledecu i prodekanu za poslovanje prof. dr. sc. Mariju Vražiću. 
 
Dekan Fakulteta elektrotehnike i računarstva prof. dr. sc. Gordan Gledec napominje da mu je 
drago što sjednicu održavamo u dvorani Fakulteta elektrotehnike i računarstva, naglašava da 
mu nije drago što su okolnosti kakve jesu te izražava želju za uspješno održavanje iste. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da ukoliko na snazi i dalje ostanu epidemiološke mjere do 
sredine srpnja, postoji mogućnost održavanja 10. redovite sjednice Fakultetskog vijeća na 
Fakultetu elektrotehnike i računarstva, pod uvjetom da dvorana u kojoj se nalazimo bude 
slobodna u tom terminu. Druga opcija je korištenje velike dvorane Građevinskog i 
Arhitektonskog fakulteta u Kačićevoj ulici. 
Dekanica Fakulteta pozdravlja prisutne članove Vijeća i gospodina Ivicu Šuška, voditelja 
Ureda za pravne poslove Sveučilišta u Zagrebu koji je pravno pratio provođenje postupka 
izbora Dekana od ožujka 2020. godine. 
Dekanica Fakulteta pozdravlja gđu. Snežanu Alaupović Kučević, dipl. ing., predstavnicu 
Sindikalne podružnice Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da je redoviti postupak izbora Dekana za mandatno razdoblje 
2020./2021. i 2021./2022. pokrenut na 3. izvanrednoj sjednici Fakultetskog vijeća održanoj 06. 
ožujka 2020. godine. Na navedenoj sjednici Fakultetsko vijeće je imenovalo Izborno 
povjerenstvo i protokol predaje prijava kandidatura za Dekana. Postupak je sukladno tradiciji 
pokrenut u ožujku, a isti prema Statutu naše sastavnice i Statutu Sveučilišta u Zagrebu mora 
završiti do 31. svibnja 2020. godine. Zbog razvoja epidemioloških okolnosti povukli smo se 
radeći na daljinu, odnosno komunicirajući putem digitalnih platformi i održavajući elektroničke 
sjednice Fakultetskog vijeća, a koje su bile vezane poglavito uz najvažniju tekuću 
problematiku Fakulteta odnosno izbore u zvanja. Slijedeći naputke Stožera civilne zaštite 
svatko je odgovorno odrađivao svoj dio poslova, nastavni proces se odvijao na zadovoljavajući 
način na daljinu. Izvješća o radu prosljeđivana su nadležnim institucijama Ministarstvu 
znanosti i visokom obrazovanju i Rektoratu Sveučilišta u Zagrebu. Procjena Uprave Fakulteta 
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je bila da se, zbog nastalih okolnosti, procedura izbora Dekana ne može kvalitetno provesti. 
Zaprimili smo očitovanje Rektorskog kolegija u širem sastavu i Odbora za statutarna pitanja o 
ovogodišnjim postupcima izbora Dekana po kojem se elektroničko glasovanje po svojoj prirodi 
smatra javnim glasovanjem, što je vidljivo iz Zapisnika naših sjednica u kojima se uz svaku 
pojedinu točku nalaze rezultati glasovanja svakog pojedinog člana Fakultetskog vijeća. 
Polovinom svibnja 2020. godine bilo je jasno da u okviru epidemioloških okolnosti neće biti 
moguće završiti složenu proceduru izbora Dekana koja obuhvaća 3 koraka: predstavljanje 
programa predloženika, rasprava o izloženim programima, glasovanje članova Vijeća, 
prosljeđivanje programa, koji su dobili suglasnost, Rektoru i Senatu na suglasnost i provedba 
tajnog glasovanja članova Vijeća za osobu koja će obavljati funkciju Dekana iduće 2 godine. 
Danas trebamo odlučiti i podnijeti Senatu, odnosno Rektoru Sveučilišta u Zagrebu odluku 
Fakultetskog vijeća o izboru predloženika obnašatelja dužnosti Dekana za našu sastavnicu za 
razdoblje od jedne godine, od 01. listopada 2020. godine do 01. listopada 2021. godine. 
Predloženici za obnašatelja dužnosti ne podastiru svoje programe, a dužni su u roku od 
godinu dana provesti redovan postupak izbora Dekana za sljedeće dvije akademske godine 
2020./2021. i 2021./2022. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da se ispričalo 4 člana Vijeća. 
Dekanica Fakulteta ističe da su prve dvije točke Dnevnog reda nužna pravna procedura, 
odnosno stavljanje van snage cjelokupne procedure koja je izglasana 06.ožujka 2020. godine 
na 3. izvanrednoj sjednici Fakultetskog vijeća. 
 
Temeljem glasovanja prisutnih članova (63/77) prihvaćen je sljedeći 

 
Dnevni red : 
 

1. Stavljanje van snage Odluke o pokretanju i provedbi postupka izbora Dekana 
Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta za akademske godine 
2020./2021. i  2021./2022. od 06. ožujka 2020. godine, Klasa: 602-04/20-053/04, 
Urbroj: 251-68-20-2 
 

2. Stavljanje van snage Odluke o imenovanju Izbornog povjerenstva za provedbu 
postupka izbora Dekana Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog Fakulteta za 
akademske godine 2020./2021. i  2021./2022. od 06. ožujka 2020. godine, Klasa: 602-
04/20-053/04, Urbroj: 251-68-20-3 
 

3. Izbor obnašateljice dužnosti Dekanice Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 
fakulteta za ak. god. 2020./2021. od 1. listopada 2020. 
 
Predloženice: 
 
3.1. prof. dr. sc. Gordana Pavlović   
3.2. izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović 

 

 
Ad 1 

 
Stavljanje van snage Odluke o pokretanju i provedbi postupka izbora Dekana Sveučilišta u 

Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta za akademske godine 2020./2021. i  2021./2022. od 
06. ožujka 2020. godine, Klasa: 602-04/20-053/04, Urbroj: 251-68-20-2 

 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Sanji Ercegović Ražić. 
Izv. prof. dr. sc. Ercegović Ražić navodi da je Dekanica Fakulteta u uvodnom dijelu 
napomenula da će nakon usvajanja Dnevnog reda gospodin Ivica Šušak, pravnik Rektorata 
Sveučilišta u Zagrebu iznijeti svoje obrazloženje. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ gospodinu Ivici Šušku. 



3 

 

Gospodin Ivica Šušak navodi da se nalazimo u specifičnoj situaciji, a riječ je o izboru tijela koje 
upravlja Fakultetom. Budući da je Sveučilište u Zagrebu osnivač svih sastavnica, dužno je 
voditi brigu o istima, što je razlog prisustvovanja gospodina Ivice Šuška na današnjoj sjednici. 
Fakulteti Sveučilišta u Zagrebu su javne ustanove i imaju svojstvo pravne osobe, zbog čega 
se na njih primjenjuje Zakon o ustanovama. Sveučilište i sve njegove sastavnice imaju 
akademsku samoupravu i autonomiju kao ustavnu kategoriju. Temeljni elementi autonomije 
su: sloboda izbora čelnika, sloboda izbora nastavnika i sloboda utvrđivanja kriterija za upis 
studenata na studij. Svaka ustanova u okviru sustava visokog obrazovanja ima potpunu 
autonomiju u pogledu izbora svog čelnika. Dekan Fakulteta nije samo čelnik, nego ima prava i 
obveze ravnatelja ustanove, zakonski je zastupnik i predstavlja ustanovu, ima ovlasti 
poslodavca. Zbog navedenih ovlasti niti jedna ustanova ne bi smjela biti niti 24 sata bez 
zakonskog zastupnika jer se dovodi u pitanje cijeli niz djelatnosti od potpisivanja javnih 
isprava, potpisivanja plaća do predstavljanja samog Fakulteta. U protivnom bi se cijeli sustav 
doveo u paralizu jer se niti sjednica Fakultetskog vijeća ne bi mogla sazvati, a koju je prema 
Statutu ovlašten sazvati Dekan.  
S obzirom na epidemiološke mjere i specifičnu situaciju u gradu Zagrebu, odnosno posljedice 
potresa, u većem broju sastavnica pojavilo se pitanje provedbe postupka izbora Dekana. Kako 
bi se same ustanove zaštitile predviđena je složena procedura i precizni rokovi za provođenje 
postupka izbora Dekana. Statut Sveučilišta u Zagrebu i Statut Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-
tehnološkog fakulteta propisuje da Dekan Fakulteta mora biti zabran 4 mjeseca prije isteka 
mandata postojećeg Dekana. Ukoliko se u redovitoj proceduri koja je propisana ne izabere 
novi Dekan, pokreću se mehanizmi koji su propisani Statutom Sveučilišta u Zagrebu, odnosno 
Fakultetsko vijeće ustanove ima pravo u roku od 30 dana od 01. lipnja provesti postupak 
izbora kandidata za obnašatelja dužnosti Dekana. U svrhu zaštite institucije, Senat je 
predvidio i drugu mogućnost: ukoliko Fakultetsko vijeće ne odabere kandidata za vršitelja 
dužnosti Dekana, tada se pokreće mehanizam kojim čelnik Sveučilišta u Zagrebu, odnosno 
Rektor predlaže kandidate Senatu. Sa pojedinih sastavnica stizali su upiti zbog 
suprotstavljenih odredbi Statuta Sveučilišta, ali je nedvojbeno da čl. 42, st.2 i st. 4 Statuta 
Sveučilišta propisuje rok od 30 dana za provedbu postupka izbora obnašatelja dužnosti 
Dekana kao i drugi rok od 30 dana ukoliko Fakultetsko vijeće ne predloži kandidata. U Statutu 
je propisano i mirovanje rokova za vrijeme trajanja ljetnih godišnjih odmora tijekom srpnja i 
kolovoza. Sastavnice su održavale elektroničke sjednice za rješavanje tekućih pitanja, a 
budući da su kasnili izbori za Dekana pojavila se potreba tumačenja odredbi  Statuta 
Sveučilišta prema zaprimljenim upitima sastavnica, baš zbog kontradiktornosti pojedinih 
odredbi Statuta koje reguliraju to pitanje.  
Rektor je naložio Odboru za statutarna pitanja da iznese pravno mišljenje u pogledu odredbi 
izbora Dekana, odnosno do kada se izbor mora završiti i kako teku rokovi u kriznom 
mehanizmu izbora obnašatelja dužnosti Dekana. Odbor za statutarna pitanja se očitovao i u 
pogledu suglasnosti koju Senat daje izabranom dekanu od strane Fakultetskog vijeća. Odluka 
Fakultetskog vijeća je konstitutivna, stoga je bitno da se sjednica održi do 01. lipnja, budući da 
Senat može i nakon prvog lipnja dati suglasnost koja je deklaratorne naravi. Također se 
postavilo pitanje održavanja elektroničkih sjednica i omogućavanja tajnog glasovanja. Na 
nekim sastavnicama su održane elektroničke sjednice gdje je provedena procedura tajnog 
glasovanja, a uvid u rezultate elektroničkog glasovanja su imali sisteminženjeri. Ovakav način 
glasovanja se ne smije smatrati tajnim glasovanjem, jer ako bilo tko ima uvid u način 
glasovanja članova Vijeća, takvo glasovanje nije tajno. Odbor za statutarna pitanja uputio je 
stajalište Rektoru i Rektorskom kolegiju iz kojeg proizlazi da se sjednice moraju održavati 
kontaktno kada je u pitanju tajno glasovanje kako bi se osigurala mogućnost glasovanja 
članova Vijeća putem glasačkih listića. Iznimno ukoliko su održane sjednice elektroničkim 
putem, a da se pritom ne može utvrditi identitet osobe koja je izvršila tajno glasovanje, tada se 
takve sjednice mogu smatrati statutarnim i legitimnim. Sjednice Odbora za statutarna pitanja 
priprema skupina kojoj je na čelu gospodin  Ivica Šušak. Odbor je detaljno proučio Statute i 
Poslovnike o radu Fakultetskih vijeća svih sastavnica. Kao primjer, gospodin Ivica Šušak 
navodi Fakultet elektrotehnike i računarstva koji svojim Statutom ima propisane mogućnosti 
održavanja elektroničkog glasovanja i elektroničkih sjednica, no izričito je propisano da se 
izbor Dekana provodi putem kontaktnih, fizičkih sjednica. Situacije koje su nas zadesile 
nazivaju se višom silom (lat. vis maior, prema klasičnom rimskom pravu), te se u njima ne 
primjenjuju niti odredbe pojedinih ugovora, pitanja financije, nabava, europskih ugovora. 
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Odredbe koje uređuju slučajeve više sile omogućavaju drugačiju primjenu procedure i prakse, 
te se u prvom planu prednost daje društvenom ili nacionalnom interesu u širem kontekstu. 
Tako su na određeni način organizirane elektroničke sjednice svih Fakultetskih vijeća svih 
Fakulteta koje svojim općim aktima nemaju reguliran postupak provođenje elektroničkih 
sjednica. Riječ je o specifičnom odstupanju kolektivnih tijela, ustanovom upravlja Dekan i 
Fakultetsko vijeće kao kolektivno stručno tijelo koje ima elemente upravnog vijeća. Zbog 
složenosti procedure izbora Dekana koja obuhvaća prikupljanje potpisa, prezentaciju i izradu 
programa, slanje programa predloženika na Senat, odobravanje programa od strane Senata 
uz suglasnost Rektora, vraćanje predmeta na fakultet, nije bilo moguće od 15. svibnja do 31. 
svibnja 2020. godine provesti navedenu proceduru. Senat je kao i Vijeća područja održavao 
samo elektroničke sjednice do lipnja 2020. godine. Tri ili četiri sastavnice nisu uspjele u 
propisanom roku provesti postupak izbora Dekana. Vršitelj dužnosti Dekana ima sva prava i 
ovlasti Dekana, s time da je njegova funkcija smanjena u vremenskom roku, te ima temeljnu 
zadaću provođenja normalne procedure izbora novog Dekana. S obzirom da u propisanom 
roku nije proveden postupak izbora Dekana aktiviran je postupak izbora predloženika za 
vršitelja dužnosti Dekana unutar roka od 30 dana kada Fakultetsko vijeće ima pravo i ovlast 
utvrditi kandidate i predložiti ih Rektoru odnosno Senatu. Zbog legaliteta i statutarnosti 
potrebno je staviti izvan snage odluku o pokretanju i provedbi postupka izbora Dekana 
Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta za akademske godine 2020./2021. i  
2021./2022. s predviđenim rokovima. Vršitelj dužnosti Dekana će u idućoj akademskoj godini 
pokrenuti postupak izbora Dekana i provesti cjelokupnu proceduru. Sveučilište u Zagrebu 
Tekstilno-tehnološki fakultet je jedini ili jedan od fakulteta koji je u Statut ugradio odredbu o 
šutnji administracije, odnosno ukoliko Senat Sveučilišta ne da suglasnost na prijedloge 
programa rada predloženika za Dekana, smatra se da je suglasnost dana. Time je pisac 
Statuta zaštitio interes naše ustanove. Ono što je specifično za izbor vršitelja dužnosti Dekana 
je da se on ne bira prema proceduri koja vrijedi za izbor Dekana. Današnjim izborom se 
utvrđuje predloženik za vršitelja dužnosti Dekana. Sukladno Statutu i Poslovniku o radu naše 
sastavnice predviđen je redovan način odlučivanja, odnosno običnom većinom prisutnih uz 
uvjet da je prisutna natpolovična većina svih članova Fakultetskog vijeća, te je predviđeno 
javno glasovanje.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Aniti Tarbuk. 
Izv. prof. dr. sc. Tarbuk postavlja pitanje da li je zaista bilo potrebno obustaviti proceduru 
izbora Dekana ili je bilo moguće organizirati odlučivanje o programima za Dekana 
elektroničkim putem na način da se isti iščitaju kao i svi drugi materijali koji se dobivaju kada je 
riječ o elektroničkim sjednicama, te da se o istima glasuje elektronički, a rezultati se upute na 
Senat za potvrdu. Izv. prof. dr. sc. Tarbuk napominje da je predstavnica Zavoda za tekstilnu 
kemiju i ekologiju, te da je 01. lipnja 2020. godine održan dekanski kolegij na kojem su članovi 
obavješteni da je istekao rok za provedbu postupka izbora Dekana te da se zbog isteka roka 
treba birati vršitelj dužnosti. 
 
Gospodin Ivica Šušak navodi da je riječ o odluci čelnika institucije, te ističe da je po njegovom 
skromnom mišljenju teško predstaviti program elektroničkim putem, iako se isto može izvesti. 
Koliko je gospodin Ivica Šušak informiran rijetko koja sastavnica je provela takav način 
prihvaćanja programa s obzirom na sve okolnosti koje su nas zatekle. 
  
Dekanica Fakulteta napominje da se krajem travnja 2020. godine obratila Rektoru Sveučilišta 
u Zagrebu vezano uz proceduru izbora Dekana na našoj sastavnici, odnosno odluku o 
mirovanju. Dekanica Fakulteta je članovima Fakultetskog vijeća pročitala e-mail koji je uputila 
Rektoru. Dekanica Fakulteta je navedenim e-mailom zatražila suglasnost za prijedlog da se 
postupak izbora provede, ovisno o epidemiološkim uvjetima, na prvoj mogućnost kontaktnoj 
sjednici u lipnju ili srpnju 2020. godine ili kada bude moguće, dakle izvan rokova predviđenih 
Statutom naše sastavnice. Upit je bio protustatutaran, te je nakon postavljenog upita 
pokrenuta procedura Odbora za statutarna pitanja. Očito je da su i drugi Dekani postavili 
slična pitanja. Oni Dekani koji su reizabrani su postupak pokrenuli već u prosincu 2019. 
godine, konkretno dekan FER-a, prof. dr. sc. Gordan Gledec je pokrenuo postupak već u 
listopadu 2019. godine. Nitko nije znao da će nastati pandemija, stoga nikome nije padalo na 
pamet pokretati postupak izbora Dekana u prosincu 2019. godine mimo naših tradicijskih 
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uzusa. Naša sastavnica je postupak izbora pokrenula analogno datumima pokretanja 
prethodnih izbora na našoj sastavnici. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Tanji Pušić. 
Prof. dr. sc. Pušić navodi da je Odlukom Fakultetskog vijeća od 06. ožujka 2020. godine 
imenovano Izborno povjerenstvo te da je Dekanica pravilno blokirala taj postupak zbog 
cjelokupne situacije, ali se prof. dr. sc. Pušić čini da je ipak povrijeđeno Fakultetsko vijeće koje 
je prihvatilo postupak izbora Dekana i Izborno povjerenstvo. Prof. dr. sc. Pušić navodi kako 
Fakultetsko vijeće nije upitano što misli o toj odluci, da li se ona poništava, da li miruje, budući 
da su u međuvremenu provedene elektroničke sjednice i bilo je mogućnosti postaviti upit 
članovima Vijeća. 
 
Gospodin Ivica Šušak navodi da je čelnik sastavnice zadužen za zakonitost rada Fakulteta i 
sve procedure i postupke koji se provode unutar Fakulteta. Dok se nisu stekli epidemiološki 
uvjeti nije se mogla održati kontaktna sjednica, stoga nije učinjena pogreška u smislu kršenja 
odredbi Statuta Sveučilišta i Fakulteta. U ožujku je trebalo organizirati novu sjednicu i 
predložiti Fakultetskom vijeću nove rokove. Dekanica je imala pravo i ovlasti donijeti odluku o 
stavljanju postupka u mirovanje.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Ercegović Ražić. 
Izv. prof. dr. sc. Ercegović Ražić navodi da su neke sastavnice uspjele provesti postupak 
izbora za Dekana na vrijeme, te postavlja upit da li je postupak izbora legalan na 
sastavnicama koji su ga proveli elektroničkim putem. Izv. prof. dr. sc. Ercegović Ražić 
predlaže da se u budućnosti promišlja o duljim rokovima za provedbu izbora, budući da se 
životne situacije mijenjaju i ne mogu se kao takve predvidjeti. Izv. prof. dr. sc. Ercegović Ražić 
napominje da bi možda u slučaju da je Dekanica postavila upit Rektoru ranije u travnju ili 
svibnju njegov odgovor bio drugačiji. Nitko od nas nije mogao znati da će se situacija popraviti 
u lipnju 2020. godine. 
 
Gospodin Ivica Šušak navodi da su dvije sastavnice izabrale Dekane elektroničkim putem 
tajnim glasovanjem na način da su se elektroničkim putem postavili tokeni, tako da se ne zna 
tko ima kakvu šifru glasovanja. Sve ostale sastavnice su Dekane izabrale kontaktnom 
sjednicom, te je postupak pokrenut ranije u prosincu ili siječnju. Problem je što je i Senat 
održavao sjednice elektroničkim putem svakog drugog utorka u mjesecu. Za izbor Dekana 
potrebne su dvije sjednice Senata. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Sandri Bischof. 
Prof. dr. sc. Bischof zahvaljuje gospodinu Ivici Šušku koji nas je informirao o pravima Dekana, 
ali prof. dr. sc. Bischof moli da se istakne i koju obavezu ima Dekan. Obaveza Dekana 
Fakulteta je završiti postupak izbora Dekana na vrijeme. Došli smo do zaključka da je i naša 
sastavnica sve mogla obaviti na vrijeme poštujući sve rokove. Niti jedna sastavnica nije 
zaustavila postupak izbora Dekana odlukom Dekana, dok programi nisu niti predani. Na taj 
način smo sami sebi sabotirali izbor Dekana jer protukandidat nije imao priliku predati 
program. Naši programi su mogli proći na Senatu budući da do sada nikada nismo imali 
odbijen program od strane Senata i postupak je bilo moguće završiti prije lipnja. Nije bilo 
potrebe ići u smjeru održavanja elektroničke sjednice. Mi smo jedina sastavnica koja je 
donijela odluku o obustavljanju postupka izbora i jedina sastavnica koja nije predala programe. 
Naše Izborno povjerenstvo je imalo obavezu provesti postupak neovisno o odluci Dekanice 
Fakulteta i Fakultetskog vijeća. 
 
Gospodin Ivica Šušak ističe da ne biraju sve sastavnice svoje čelnike u isto vrijeme budući da 
se trajanje mandata čelnika sastavnica razlikuje, stoga je 1/3 sastavnica trebala pokretati 
postupak izbora. Protekom mjeseca ožujka naša sastavnica je bila izvan procedure koja se 
utvrdila odlukom o pokretanju postupka izbora Dekana. Naša sastavnica nije jedina koja nije 
izabrala Dekana, to je pitanje procjene i odluke čelnika Fakulteta.   
 
Temeljem glasovanja prisutnih članova (63/77) Fakultetskog vijeća stavlja se van snage 
Odluka o pokretanju i provedbi postupka izbora Dekana Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-
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tehnološkog fakulteta za akademske godine 2020./2021. i  2021./2022. od 06. ožujka 2020. 
godine, Klasa: 602-04/20-053/04, Urbroj: 251-68-20-2. 
 
 

Ad 2 
 

Stavljanje van snage Odluke o imenovanju Izbornog povjerenstva za provedbu postupka 
izbora Dekana Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog Fakulteta za akademske godine 
2020./2021. i  2021./2022. od 06. ožujka 2020. godine, Klasa: 602-04/20-053/04, Urbroj: 251-

68-20-3 
 
Temeljem glasovanja prisutnih članova (63/77) Fakultetskog vijeća stavlja se van snage 
Odluka o imenovanju Izbornog povjerenstva za provedbu postupka izbora Dekana Sveučilišta 
u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog Fakulteta za akademske godine 2020./2021. i  2021./2022. 
od 06. ožujka 2020. godine, Klasa: 602-04/20-053/04, Urbroj: 251-68-20-3. 

 
Ad 3 

 
Izbor obnašateljice dužnosti Dekanice Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 

fakulteta za ak. god. 2020./2021. od 1. listopada 2020. 
 

                                                     Predloženice: 
 

3.1. prof. dr. sc. Gordana Pavlović   
3.2. izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović 

 
 
Dekanica Fakulteta napominje da su predložene osobe za izbor predloženice obnašateljice 
dužnosti Dekanice sadašnja Dekanica prof. dr. sc. Gordana Pavlović i izv. prof. dr. sc. Anica 
Hursa Šajatović. Fakultetsko vijeće je na vrijeme zaprimilo materijale predloženice izv. prof. dr. 
sc. Hurse Šajatović sukladno Poslovniku o radu Fakultetskog vijeća, budući da je 09. lipnja 
2020. godine redovnom pravnom procedurom izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović uputila 
izmjenu i dopunu Dnevnog reda. Sukladno Poslovniku o radu Fakultetskog vijeća za sve točke 
Dnevnog reda osim za točke izbora Dekana i prodekana, glasuje se javno. Ukoliko se traži 
tajno glasovanje, isto se ne prihvaća automatizmom kako je u prethodnim razdobljima 
pogrešno tumačen Poslovnik. Sukladno čl. 17 Poslovnika o radu Fakultetskog vijeća ukoliko 
jedan član Fakultetskog vijeća traži tajno glasovanje ne znači da se ono odobrava, već o 
tajnom glasovanju javno mora glasovati Fakultetsko vijeće. Od sada će se pravilno 
primjenjivati taj dio Poslovnika. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Editi Vujasinović budući da se danas još nije javila 
za riječ. 
Prof. dr. sc. Vujasinović moli da svaka predloženica za izbor obnašateljice dužnosti Dekanice 
odgovori na pitanje da ukoliko bude izabrana, kada misli početi s novom procedurom izbora 
Dekana te moli da joj se da jedna dobra rečenica nade za bolje sutra. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da će provesti proceduru što prije, ali je istu nemoguće u ovom 
trenutku definirati budući da ista može započeti od 01. listopada 2020. godine nadalje. Nitko 
ne može predvidjeti kakvi će biti epidemiološki uvjeti, ali sigurno se neće čekati ožujak 2021. 
godine za početak procedure. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Anici Hursi Šajatović. 
Izv. prof. dr. sc. Hursa Šajatović sve srdačno pozdravlja i napominje da je iznenađena ovim 
pitanjem. U slučaju ako izv. prof. dr. sc. Hursa Šajatović bude izabrana za obnašateljicu 
dužnosti Dekanice i ukoliko je Senat potvrdi ističe da će izbore Dekana pokrenuti što ranije, 
najkasnije u studenom 2020. godine. Izv. prof. dr. sc. Hursa Šajatović ističe da neće raditi 
podjelu između članova Vijeća, da će poštivati struku, dati će svima da se međusobno 
nadopunjuju i interdisciplinarno rade za boljitak djelatnika i naše sastavnice.  
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Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Sandri Bischof. 
Prof. dr. sc. Sandra Bischof podsjeća, budući da je danas više puta naglašeno da se poštuje 
naša uobičajena praksa, da je naša uobičajena praksa na sjednicama Fakultetskog vijeća bila 
da ako jedan član Fakultetskog vijeća zatraži tajno glasovanje o istome se nije glasovalo da li 
će se usvojiti tajno glasovati, nego smo apriori to prihvatili jer isto dozvoljava naš Poslovnik. Mi 
jesmo dosta kasno krenuli sa izborom Dekana, ali i većina sastavnica pokreće postupak u 
veljači ili ožujku i većina je uspješno završila svoj postupak. Prof. dr. sc. Sandra Bischof moli 
da se ne glasuje o tome da li ćemo imati tajno glasovanje nego da postupamo prema našoj 
ustaljenoj praksi.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ gospodinu Ivici Šušku radi pojašnjenja ovog tumačenja, budući 
da je naša sastavnica do sada postupala prema ustaljenoj praksi, ali ona nije bila u skladu sa 
zakonom i pravom, te se ista stoga odbacuje. Praksa da na sjednicu Fakultetskog vijeća 
dolaze glasovati djelatnice na rodiljnom dopustu u prošlosti je bila protuzakonita i 
protustatutarna. Sve su opcije proučene i zatraženo je tumačenje našeg Statuta i Poslovnika o 
radu Fakultetskog vijeća od Sveučilišta.  
 
Gospodin Ivica Šušak ističe da je propisano kako Fakultetsko vijeće može donijeti odluku da 
se i o nekim drugim pitanjima odlučuje tajnim glasovanjem, budući da je takav način predviđen 
za izbor Dekana, ako to zatraži član Fakultetskog vijeća. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Martinii Iri Glogar. 
Prof. dr. sc. Martinia Ira Glogar postavlja upit kako gospodin Ivica Šušak pravno tumači ono 
što je propisano Poslovnikom i koje posljedice mogu nastati za dosadašnje odluke koje su na 
takav način donesene. 
 
Gospodin Ivica Šušak napominje da on spomenutu odredbu tumači na način da ukoliko bilo 
koji član Fakultetskog vijeća predloži tajno glasovanje da je Fakultetsko vijeće dužno izjasniti 
se o tome prijedlogu. Poslovnik o radu je opći akt, te se isti može na svakoj sjednici 
dopunjavati i mijenjati  budući da sastavnica sama uređuje svoj rad. Najlegitimnije je da se 
glasuje o tome da li će se glasovati tajno ili ne. Mora se znati stav Fakultetskog vijeća o tajnom 
glasovanju, to je legitimnost odluke.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Goranu Hudecu. 
Prof. dr. sc. Hudec ističe da mu je žao da se danas razgovara samo o tome da li će se 
glasovati za jednu ili drugu predloženicu. Bilo bi puno značajnije za našu sastavnicu da se 
razgovara o programima rada. Prof. dr. sc. Hudec napominje da su ga kolege često molile da 
traži tajno glasovanje jer se oduvijek znalo da će prof. dr. sc. Hudec izreći što misli. Tajno 
glasovanje treba uvijek provesti makar na traženje jednog jedinog člana Vijeća. Iskreno je 
začuđen da za izbor predloženica za obnašateljice dužnosti Dekana Uprava Fakulteta nije 
predložila tajno glasovanje, svugdje je na svijetu uobičajeno da se za ovakva pitanja tajno 
glasuje.  
 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Ani Sutlović. 
Izv. prof. dr. sc. Ana Sutlović ističe da je zbog epidemiološke situacije u svijetu puno toga 
zaustavljeno i prolongirano. Izv. prof. dr. sc. Sutlović napominje da se moramo držati rokova 
za izbor Dekana i da se taj postupak nikako ne smije prolongirati, te je potrebno držati se naše 
ustaljene prakse o tajnom glasovanju. Izv. prof. dr. sc. Sutlović ističe da je tužna jer nema fair 
play utakmice između dvije kandidatkinje, nego se na svakom koraku pokušava zaustaviti 
dobra praksa naše sastavnice. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da je sukladno čl. 14 Statuta Dekan zadužen za provođenje 
pravilnosti pravnih akata i propisa, a u tom smislu Dekanica želi da se ne provodi dosadašnja 
loša akademska praksa, nego da se provodi dosadašnja dobra praksa pridržavajući se pravnih 
normi i akata. 
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Dekanica Fakulteta daje riječ gospodinu Ivici Šušku. 
Gospodin Ivica Šušak predlaže da se dobra praksa naše sastavnice pretoči u odredbe 
Poslovnika o radu Fakultetskog vijeća. 
 
Dekanica Fakulteta, na temelju više zahtjeva članova Fakultetskog vijeća, daje na glasovanje 
da se postupak izbora predloženice obnašateljice dužnosti Dekanice Fakulteta odvije tajno, 
iako je po Statutu i našim pravnim aktima takvo glasovanje definirao kao javno budući da 
predloženice ne moraju za period od jedne akademske godine iznositi svoje programe.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Tanji Pušić. 
Prof. dr. sc. Tanja Pušić navodi da je Odbor za statutarna pitanja predložio da ukoliko postoji 
odredba da se tajno glasuje da se ista poštuje. Prof. dr. sc. Pušić moli gospodina Ivicu Šuška 
da protumači mišljenje Odbora.  
 
Gospodin Ivica Šušak navodi da je Odbor za statutarna pitanja razmatrao opće načine 
odlučivanja kolektivnih tijela na općoj razini, budući da se kod nekih sastavnica postavljalo 
pitanje provođenja elektroničkih sjednica. Na jednoj sastavnici je trebalo odlučiti o pitanju 
tajnim glasovanjem ali elektroničkim putem, stoga je sisteminženjer imao uvid u rezultate 
glasovanja, a Uprava sastavnice je protumačila da sisteminženjer ima pametnija posla i neće 
prenositi Upravi kako je tko glasovao. To je bio razlog zašto je Odbor za statutarna pitanja 
donio svoje stajalište. Gospodin Ivica Šušak čita mišljenje Odbora za statutarna pitanja 
članovima Fakultetskog vijeća i navodi da članovi Fakultetskog vijeća samostalno donose 
odluku o načinu na koji će glasovati. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Snježani Firšt Rogale. 
Prof. dr. sc. Snježana Firšt Rogale zahvaljuje Dekanici Fakulteta što nas je prosvijetlila da smo 
svih ovih godina krivo radili i nada se da ćemo danas bolje raditi. Prof. dr. sc. Snježana Firšt 
Rogale postavlja pitanje protukandidatkinji izv. prof. dr. sc. Anici Hursa Šajatović da li će 
prekidati članove Vijeća u njihovim govorima na Vijeću. 
Izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović navodi da će se jednako ophoditi prema svim 
djelatnicima Fakulteta. 
 
Temeljem glasovanja prisutnih članova (63/77) Fakultetskog vijeća, Fakultetsko vijeće donosi 
odluku o tajnom glasovanju o izboru obnašateljice dužnosti Dekanice Sveučilišta u Zagrebu 
Tekstilno-tehnološkog fakulteta za ak. god. 2020./2021. od 1. listopada 2020. 
 
Dekanica Fakulteta navodi da će se procedura izbora obnašateljice dužnosti Dekanice odvijati 
tajno temeljem odluke članova Fakultetskog vijeća, te da je riječ o ispravnoj pravnoj proceduri. 
Dekanica Fakulteta ističe da su glasački listići i zapisnici pripremljeni te predlaže Izborno 
povjerenstvo u sljedećem sastavu: izv. prof. dr. sc. Livio Racané, predsjednik Povjerenstva, 
izv. prof. dr. sc. Sandra Flinčec Grgac, članica Povjerenstva i red. prof. art. Andrea Pavetić, 
članica Povjerenstva. 
Fakultetsko vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog Izbornog povjerenstva. 
 
Temeljem tajnog glasovanja prisutnih članova (63/77) Fakultetskog vijeća 
 
Izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović, izvanredna profesorica Sveučilišta u Zagrebu 
Tekstilno-tehnološkog fakulteta izabire se za obnašateljicu dužnosti dekanice Fakulteta za 
mandatno razdoblje od 01. listopada 2020. godine do 30. rujna 2021. godine. 
 
Dekanica Fakulteta navodi da je izvršenim glasovanjem završena današnja sjednica 
Fakultetskog vijeća. Daljnji postupak je dobivanje suglasnosti od strane Rektora Sveučilišta u 
Zagrebu na odluku Fakultetskog vijeća.  
Dekanica Fakulteta zahvaljuje svim članovima Fakultetskog vijeća koji su glasovali na 8. 
redovitoj elektroničkoj sjednici 15. lipnja 2020. godine.  
Dekanica Fakulteta napominje da još neće izraziti svoje čestitke jer će biti vremena za isto 
kada procedura bude u potpunosti okončana i potvrđena od strane Rektora i Senata 
Sveučilišta u Zagrebu. 
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Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Anici Hursi Šajatović. 
Izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović zahvaljuje svim članovima Fakultetskog vijeća na 
potpori koju su pružili u izborima, suglasna je sa Dekanicom Fakulteta da je potrebno pričekati 
odluku Rektora kako bi postupak izbora bio službeno okončan. Izv. prof. dr. sc. Anica Hursa 
Šajatović očekuje potporu svih članova u radu kako bi se isti mogao obavljati u svrhu dobrobiti 
naše sastavnice i njezinog daljnjeg napredovanja.  
 
Dekanica Fakulteta daje riječ gospodinu Ivici Šušku. 
Gospodin Ivica Šušak zahvaljuje članovim Fakultetskog vijeća na dobro provedenoj proceduri, 
te čestita novoizabranoj obnašateljici dužnosti. Sada je potrebno Senatu i Rektoru Sveučilišta 
uputiti Odluku da je izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović izabrana za obnašateljicu, kako bi 
Rektor i Senat dali svoju suglasnost na navedenu odluku. Uz pripadajuću odluku je potrebno 
dostaviti dokaz da izv. prof. dr. sc. Anica Hursa Šajatović ispunjava uvjete za obnašateljicu 
dužnosti Dekanice. Gospodin Ivica Šušak zahvaljuje članovima Fakultetskog vijeća na 
pozornosti. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da je sjednica Fakultetskog vijeća završena i još jednom 
zahvaljuje domaćinu, odnosno Fakultetu elektrotehnike i računarstva koji nam je omogućio 
održavanje sjednice na njihovoj sastavnici. 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ izv. prof. dr. sc. Aniti Tarbuk. 
Izv. prof. dr. sc. Anita Tarbuk postavlja upit vezan za rezultate jučerašnje 8. redovite 
(elektroničke) sjednice, odnosno za točku koja se odnosi na izbor professora emeritusa. 
Budući da Fakultetsko vijeće nije izbralo niti jednog kandidata, proizlazi da naša sastavnica 
nema predloženika ove godine. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da niti jedan kandidat nije dobio običnu natpolovičnu većinu, 
što znači da naša sastavnica neće imati predloženika za iduću akademsku godinu za počasno 
zvanje professora emeritusa. 
 
 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof. dr. sc. Tanji Pušić. 
Prof. dr. sc. Tanja Pušić napominje da je Izborno povjerenstvo osnovano Odlukom Dekanice, 
temeljem koje je Povjerenstvo trebalo odabrati jednog od dva predloženika. S obzirom da 
povjerenstvo isto nije učinilo, prof. dr. sc. Tanja Pušić smatra da jučerašnji način glasovanja 
nije dobro postavljen, te da opcija „suzdržan“ nije trebala biti postavljena kao opcija na 
glasovanju. 
 
Dekanica Fakulteta napominje da je razgovarala sa članovima Izbornog povjerenstva koji su 
istaknuli da oba kandidata trebaju ići na glasovanje na Vijeće. Opcija „suzdržan“ postavljena je 
kao mogućnost članovima Vijeća koji ne žele predložiti niti jednog člana za počasno zvanje.  
 
 
Sjednica Fakultetskog vijeća je završena u 11 sati i 20 minuta. 
 
 
 
 
 
    Zapisnik sastavila:                                                                                     Dekanica: 
 
Renata Budanec, mag. iur. , v.r.                                                Prof. dr. sc. Gordana Pavlović, v.r. 


